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Кошаркаши Борца, како је већ познато, поражени су протеклог викенда од Какња (75:76)
у посљедњем колу Лиге 12 и на тај начин испали из премијерлигашког друштва, те ће
наредне сезоне играти у Првој лиги Републике Српске. Предсједник нашег клуба
Александар Врањеш тврди како је свима у Борцу тешко пало испадање из највишег
ранга такмичења, али и истиче да би се велики проблеми наставили и да је клуб
задржао премијерлигашки статус.
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Овоме додајмо и да ће плејмејкер Борца Срђан Лончар до краја првенства БиХ носити
дрес Игокее из Александровца.
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